



錦 綉 花 園
鄉村俱樂部
FAIRVIEW PARK
COUNTRY CLUB

更改個人資料通知書

CHANGE OF PERSONAL INFORMATION NOTIFICATION FORM

主 咭 持 有 人 Principal Cardholder	
會籍編號 Membership No.	姓名 Name
通訊地址 Mailing Address	
手提電話 Mobile No.	電郵地址 Email Address
住宅電話 Residential Tel. No.	職業 / 職位 Occupation / Position
公司電話 Company Tel. No.	公司名稱 Company Name
配 偶 Spouse	
會籍編號 Membership No.	姓名 Name
手提電話 Mobile No.	電郵地址 Email Address
附 屬 會 員 証 持 有 人 Dependant Cardholder	
會籍編號 Membership No.	姓名 Name
手提電話 Mobile No.	電郵地址 Email Address
附 屬 會 員 証 持 有 人 Dependant Cardholder	
會籍編號 Membership No.	姓名 Name
手提電話 Mobile No.	電郵地址 Email Address
生效日期 (dd/mm/yyyy) Effective Date	

請於以下適當 加上「✓」號:

Please sign 「✓」 by ticking the appropriate below:

- 本人同意由生效日期起，提供以上資料登記接收《會員通訊》電郵版本及手機號碼接收 WhatsApp 廣播之最新餐飲推廣和活動資訊。
As of the effective date listed above, I agree to register for receipt of Club's e-Newsletter & WhatsApp broadcasting latest news of F&B's promotion & updated events by providing the above information.
- 本人不同意登記接收《會員通訊》電郵版及 WhatsApp 廣播之最新餐飲推廣和活動資訊。
I do not agree to receive Club's e-Newsletter & WhatsApp broadcasting latest news of F&B's promotion & updated events.

備註： 1) 因應軟件要求，請閣下務必把本會的手提電話號碼 **5544 0878** 儲存到手提電話通訊錄中，否則將不能接收本會的訊息。以上電子服務只用於資訊發放，為保障會員私隱，本會將根據個人資料(私隱)條例嚴格保密，電郵及 WhatsApp 廣播訊息將以私密形式傳遞，其他會員的登記電郵和手提電話號碼將被隱藏。
2) 附上本會私隱政策聲明，以供參考。

Remarks: 1) To meet the system requirements, please add the Club mobile phone number **5544 0878** to your phone book. Otherwise, you will not be able to receive any message. The above digital service is solely used for information dissemination. To protect members' privacy, your emails and mobile numbers will be hidden from other members. The data collected shall only be used for information dissemination from the Club and kept in strict confidence according to the Personal Data (Privacy) Ordinance.
2) Enclosed please find the Club's Privacy Policy Statement for your reference.

主咭持有人簽署

Principal Cardholder's Signature

日期 Date: